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1. Mötets öppnande 
Ordförande Jan Amcoff förklarade mötet öppnat. 

2. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll diskuterades och lades till handlingarna.  

3. Meddelanden 

Göran meddelade att ULI arrangerar en konferens om geografiskt IT, GEOINFO, den 
10 och 11 november i Uppsala. Kerstin Nordin är nominerad till styrelsen i ULI. SLU 
planerar att arrangera ett seminarium om laserskanning för kvalificerade analyser och 
klassificering av skogsbestånd.  
 
Paul meddelade Monika Beckholmen kommer vara på inst. för arkeologi och antik 
historia i tre månader för en praktik kopplad till arkeologens GIS-lab. Paul har varit i 
Santa Barbara på IHOPE-möte. Eventuellt planeras ett IHOPE-möte hållas i Uppsala 
2013 med ca 600 deltagare. 
 
Jan meddelade att sammanställningen av en enkät till tidigare studenter i kulturgeografi 
gav att studenterna efterlyste mer undervisning i GIS som ett vanligt behov för deras 
arbetsuppgifter. 
 



Göran, Jacob och Daniel (vikarie för Kalle) deltog i Lantmäteriets FoU-
användargrupp. Där diskuterades bland annat vad som händer med Digitala 
Kartbiblioteket när Meteria bolagiseras nästa år. Hur licenserna ska hanteras är ännu 
inte klart, men det försäkrades att DKB kommer fungera som vanligt året ut. Dessutom 
presenterades INSPIRE/geodata.se som syftar till att tillgängliggöra geodata.  

4. Uppföljning av tidigare protokoll (GIS-dagen) 
Två olika alternativ för årets GIS-dag den 17 november diskuterades. Antingen en 
öppen ”drop-in” dag i arkeologens GIS-lab där de som är intresserade kan visa lite av 
data de använder och som kan vara av intresse för andra, även för aktörer utanför 
universiteten. Alternativt skulle vi kunna bjuda in ett eller flera bolag i 
dataspelsbranschen för att informera om hur deras verksamhet skulle kunna relateras 
till GIS-frågor med relevans för forskning och utbildning. Jacob, Daniel och Kalle 
kontaktar Starbreez mfl med en intresseförfrågan. 

5. Övriga frågor (ordf?) 

Jan tog upp frågan om det var dags för ny ordförande för UpGIS, men mötet gav Jan 
sitt helhjärtade stöd för Jan att fortsätta som ordförande. 

6. Nästa möte 

Nästa möte planeras till början av november, möjliga datum fastställs via doodle. 
 
 
 
 
Dag som ovan,  
 
 
 
 
Daniel Löwenborg    Jan Amcoff 


